
Referat fra bestyrelsesmøde i ejerforeningen Klintegaarden,
den 14.03.2017 kl. 17.00-19.45 i fællesrummet.

Deltagere: Ove Nyrnberg (ON), Peter C. Nielsen (PCN), Jens Friis Jensen (JFJ), Søren Bjerring (SB), Per 
Bygholm (PB).

1. Fastlæggelse af endelig dagsorden   Udført

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 21.02..2017   Godkendt. 

3. Vinduer og altandøre
Vinduer og facaderenovering mod vandet: 
Invitation til ejermøde, tirsdag den 28.03. kl. 19.00 fællesrummet, er nu sendt ud til alle. 
Mødet blev planlagt.

4. Statusopdatering og opfølgning på:
- afløb fra balkon over garagerne (PCN) (maj måned)
- toilet og tekøkken i fællesrummet (JFJ)
- faldstammer over tag (JFJ) (2 faldstammer er nu ført over tag og 2 er på vej)
- overførsel af tegninger m.v., digitalt, fra VMB-arkitekter (ON og SB)
- kompensation fra Miele (PB)
- rengøring af trapper (PB)
- opgravning til TDC-fiber til tegnestuen (er afsluttet)
- udsigtstuen (SB) (er på vej)
- muren mod Skovvejen (ON rykker for svar)
- energirapport gøres mere forståelig (SB)

5. Generalforsamling 2017
Regnskab 2016 er færdigt fra revisoren og blev underskrevet af bestyrelsen.

6. Forslag om afrensning af mosbegroning og fjernelse af skadende grene
Taget på villa M er ved at blive beskadiget af mos. 
Handlemuligheder blev drøftet. SB går videre med projektet

7. Forslag om forbedringer i gæsteværelser, opgange og fællesrum
PB fremsatte en række forslag.
Det blev besluttet at gæsteværelserne skal renoveres. Fugtproblemet er ved at blive løst: Der er allerede sat ny 
udsugning op og vinduer og altandøre skal fornyes ved snarlig lejlighed. 
Herefter skal ydervæggene isoleres indvendigt, der skal males og inventaret skal fornyes. Priserne for udlejning 
vil herefter blive sat op.
Vedr. måtter i opgangene og inventar i fællesrummet vil PB og ON holde et lille møde med portneren.
JFJ vil sørge for nye opslagstavler til alle opgange.
Opgangene skal i øvrigt gennemgås og forbedres i de nærmeste år. 
Fællesrummet skal ikke være opbevaringsrum. Cykelhotellet skal nedlægges og rummet bruges til opbevaring 
af de ting, der nu står i fællesrummet.

8. Affald og storskrald
Det er et voksende problem, at en del beboere stiller gamle møbler, hvidevarer, byggeaffald m.v. i gården og 
portene på alle mulige tidspunkter. Endvidere stilles papemballage og gamle flyttekasser m.v. bare ind i 
affaldsrummet. Problemerne opstår især ved de hyppige ind- og udflytninger i lejelejlighederne.
Det skal derfor indskærpes, at beboerne selv må køre på containerplads med effekterne og at affaldsrummet er 
ikke til store papkasser m.v.. 
Beboerne må selv aftale afhentning med storskrald og sætte en seddel på effekterne, så vi andre kan se, 
hvornår det vil blive afhentet. 
Husorden, hjemmeside m.v. vil blive ændret og der vil komme opslag i opgangene. 
Herefter er videoovervågning i 2 stk. porte en mulighed.

9. Næste møder i bestyrelsen.
Tirsdag, den 18.04.2017, kl. 17 - 19   i fællesrummet.
Tirsdag, den 25.04.2017, kl. 16.45 - 18.45 i udsigtstuen. Generalforsamling kl. 19.00 i fællesrummet.

Referent: Ove Nyrnberg


